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                  Rada Gminy Lubomino 

 

PROTOKÓŁ Nr XVII/2020 
z XVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubomino 

 
z dnia 16 czerwca 2020 roku 

 
 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 
 

Lp. Nazwisko Imię Status 
 

1 Beczak Magdalena Obecna 

 

2 Chyżyński 

 

Adam obecny 

3 Czaplicka 

 

Izabela obecna 

4 Grablewski 

 

Wiesław obecny 

5 Karpiński 

 

Józef obecny 

6 Krysik 

 

Dariusz obecny 

7 Lisowski 

 

Tomasz obecny 

8 Łosiewicz 

 

Jarosław obecny 

9 Naguszewski 

 

Zdzisław obecny 

10 Perdian 

 

Andrzej obecny 

11 Przybyszewski 

 

Damian nieobecny 

12 Sienkiewicz 

 

Stanisław obecny 

13 Stańczyk 

 

Zbigniew obecny 

14 Świtalski 

 

Robert obecny 

15 Wieczorek 

 

Adam obecny 

 
Obecni 15 

wszyscy 14 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Pełny przebieg pkt 1 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 0:20 –12:30 ) 

 

XVII Sesja Rady Gminy Lubomino odbyła się w łączniku Zespołu Szkół w Lubominie. 

Początek posiedzenia o godz.: 1300 . 

Zakończenie posiedzenia o godz.: 1645. 

 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowią załączniki nr 1,2 i 3  do nin. protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka dokonała otwarcia XVII Nadzwyczajnej Sesji Rady 

Gminy Lubomino informując, że sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 2020 poz. 713 ) oraz § 39 ust.5 Statutu Gminy 

Lubomino stanowiącego załącznik do Uchwały nr XII/83/2019 Rady Gminy Lubomino z dnia 

28 listopada 2019 roku (Dz.Urz. Woj. Warm.-Maz., z 2020r. poz.37) na wniosek Wójta Gminy 

Lubomino.  

 

Następnie w imieniu własnym oraz radnych przywitała zaproszonego na dzisiejszą sesję Pana 

Zbigniewa Bylińskiego Prezesa Zarządu Biura Planowania Przestrzennego „Łączpol – Projekt” 

w Gdańsku, Wójta Gminy Lubomino Pana Andrzeja Mazura, przedstawicieli organizacji 

pozarządowych, kierowników jednostek organizacyjnych, sołtysów, pracowników urzędu 

gminy oraz w imieniu własnym przywitała radnych.  

 

W oparciu o listę obecności radnych stwierdziła prawomocność obrad po czym przypomniała, 

że radni są zobowiązani zachować wzajemny szacunek w zachowaniu i wypowiedziach. 

Wypowiedzi nie wnoszące wartości merytorycznych do jakości prawa lokalnego, które jest 

stanowione uzna za zbędne, gdyż  radni są odpowiedzialni za czas sołtysów, gości, 

pracowników urzędu gminy i wszystkich osób obecnych na sesji. Poprosiła radnych i osoby 

biorące udział w sesji o zwięzłość wypowiedzi przy wystąpieniach. Dodała, że zgodnie z § 50 

Statutu Gminy Lubomino przedmiotem wystąpień  w poszczególnych punktach porządku sesji 

winny być tylko sprawy dotyczące omawianych zagadnień. 
 

Kolejno przedstawiła proponowany  porządek obrad, który został przesłany radnym wraz z 

zawiadomieniem o zwołani u sesji.  
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przekazanie Radzie Gminy Lubomino informacji o aktualności studium i planów 

miejscowych, analizie zmian w zagospodarowaniu przestrzennym gminy, postępach w 

opracowaniu planów miejscowych oraz wnioskach w sprawie sporządzenia lub zmiany 

planu miejscowego.  

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Lubomino obręb Rogiedle.  

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania z funkcji Przewodniczącej 

Komisji Budżetu i Finansów.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Finansów.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Gminy Lubomino.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Lubomino.  
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9. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Lubomino z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 

2019.  

10. Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Gminy Lubomino za rok 2019.  

11. Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Gminy Lubomino za I kwartał 2020 

roku.  

12. Zamknięcie obrad. 
 

Radny Stanisław Sienkiewicz zwrócił się z pytaniem jak się ma proponowany porządek obrad 

do §48 ust. 2 Statutu Gminy Lubomino.  

„ §48.  

2. W porządku obrad Rady Gminy przewiduje się: 

1) otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad; 

2) informację o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym; 

3) wolne wnioski, informacje i oświadczenia oraz interpelacje i zapytania.” 

 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka wyjaśniła, że sesja została zwołana według ustawy 

o samorządzie gminnym . Ustawodawca w art.20 nie przewiduje proponowanego przez radnego 

porządku obrad. Poinformowała, że jeśli sesja jest zwoływana na wniosek punkty o których 

mowa w §48 statutu są pomijane, aby nie przedłużać. Jedynie za zgodą wnioskodawcy można 

zmienić porządek obrad. Będzie jeszcze sesja absolutoryjna podczas której radny, będzie mógł 

poruszać sprawy jakie tylko będzie chciał jeśli będą związane z prawem lokalnym.  

Radny Stanisław Sienkiewicz poprosił o opinię prawną jakie punkty powinny znaleźć się w  

porządku obrad. 

Radca prawny Marzena Sulikowska – Kołakowska zabierając głos poinformowała, że sesja 

jest zwoływana na wniosek Wójta. Porządek obrad przedkłada wnioskodawca wraz z 

wnioskiem o zwołanie sesji. Jeśli radni chcą uzupełnienia porządku obrad mają prawo zgłosić 
dodatkowe punkty co będzie wymagało przegłosowania a przede wszystkim zgody 

wnioskodawcy, na którego wniosek została zwołana sesja. Punkty porządku obrad o które pyta 

Radny Stanisław Sienkiewicz  są elementem składowym porządku obrad tzw. sesji zwyczajnej.  

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka dodała, że §39 ust. 5 Statutu Gminy Lubomino 
mówi: „sesje nadzwyczajne są zwoływane w przypadkach przewidzianych w art. 20 ust.3 

ustawy o samorządzie gminnym” w związku z czym §39 ust. 5 wyklucza § 48.  

 
Radny Robert Świtalski zaproponował zamknąć dyskusję, aby nie przedłużać .Rozpatrywane 

są sprawy gminy w związku z czym poprosił, aby to uszanować. Przewodnicząca Rady była 

Przewodniczącą Komisji Statutowej w związku z czym powinna stosować się do zapisów w 

nim zawartych.  

 

Radny Stanisław Sienkiewicz powiedział, że zaczął temat ponieważ chciał poruszyć sprawy 

mieszkańców a nie ma w którym punkcie porządku obrad zadać pytań.  

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka zwróciła się z pytaniem kto jest za zamknięciem 

dyskusji nad porządkiem obrad sesji. 
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W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za zamknięciem dyskusji głosowało 8 radnych, 

przeciw – 4, wstrzymało się – 1/ Radny Jarosław Łosiewicz nie brał udziału w głosowaniu/. 

 
Ad.2. Przekazanie Radzie Gminy Lubomino informacji o aktualności studium i planów 
miejscowych, analizie zmian w zagospodarowaniu przestrzennym gminy, postępach w 
opracowaniu planów miejscowych oraz wnioskach w sprawie sporządzenia lub zmiany 
planu miejscowego. 
Pełny przebieg pkt 2 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 12:30 – 30:10 ) 

 
Wójt Gminy przekazał Radzie Gminy Lubomino wyniki analiz dotyczących oceny aktualności 

studium planu miejscowego wymagane zgodnie z art. 32 ustawy o planowaniu i 

zagospodarowaniu przestrzennym.  

Szczegółowe informacje przedstawił Zbigniew Byliński, Prezes Zarządu Biura Planowania 
Przestrzennego Łączpol Projekt Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku, reprezentujący 

wykonawców planu miejscowego gminy Lubomino. W wystąpieniach zostały przedstawione 

następujące zagadnienia: 

1. Informacja o zmianie obowiązującego studium wprowadzonej Zarządzeniem 

Zastępczym Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27.08.2018 r. nr IGR-I-

742.117.11.2018 w sprawie wprowadzenia obszarów udokumentowanych złóż 
kopalin do Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Lubomino. 

2. Ocena zgodności obowiązującego studium z wymogami wynikającymi z art. 10 

ust.1 i 2 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 

3. Ocena zgodności obowiązującego planu miejscowego z art. 15 oraz 16 ust.1 ustawy 

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 

4. Ocena aktualności studium i planu miejscowego gminy Lubomino.  

5. Analiza zmian w zagospodarowaniu przestrzennym gminy. 

6. Ocena postępów w opracowywaniu planów miejscowych. 

7. Propozycja wieloletniego programu sporządzenia planów miejscowych z 

uwzględnieniem złożonych wniosków w sprawie sporządzenia planów 

miejscowych. 

8. Informacja o uchwale Rady Gminy Lubomino w sprawie zmiany planu 

miejscowego. 

 

Poinformował, że ustalenia obowiązującego studium i planu miejscowego są zgodne z 

wymogami wynikającymi  odpowiednio z  art. 10 ust.1 i 2 oraz  art. 15 i 16 ust.1 ustawy o 

planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. W latach 2018-2020 wykonano zmiany planu 

miejscowego dla wybranych działek w obrębach Lubomino, Rogiedle, Wolnica, Wilczkowo 

zgodnie z wnioskami i uchwałami Rady Gminy Lubomino. Można stwierdzić aktualność 
studium i planu miejscowego gminy Lubomino. Zmiany w zagospodarowaniu przestrzennym 

na terenie gminy Lubomino są zgodne z warunkami i zasadami zagospodarowania określonymi 

w obowiązującym studium i planie miejscowym. W uzasadnionych przypadkach mogą być 
wykonywane zmiany obowiązującego planu miejscowego dla wybranych działek lub 

fragmentów obrębów geodezyjnych.   (czas wypowiedzi: 13:00 – 25:35) 
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Ad.3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Lubomino obręb Rogiedle.  
Pełny przebieg pkt 3 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 30:10 – 1:13:20 ) 

 
 
Zbigniew Byliński, Prezes Zarządu Biura Planowania Przestrzennego Łączpol Projekt 
Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku poinformował, że zmiana planu następuje zgodnie z uchwałą 
z maja 2019 roku. Dotyczy powiększenia terenu zajętego, przeznaczonego pod zabudowę 
techniczno-produkcyjną, pod funkcję uciążliwe w centrum miejscowości Rogiedle o co 

wnioskował właściciel. Plan uzyskał wymagane opinie i uzgodnienia w tym spełniono 

specjalne warunki  postawione w opinii sanitarnej Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego i Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego. Plan po uzyskaniu opinii wyłożono do 

publicznego wglądu w kwietniu 2020 roku, przeprowadzono publiczną dyskusje. Do planu nie 

złożono uwag. Plan zweryfikowano pod względem prawnym i formalnym. Dokumentacja 

planistyczna po podjęciu uchwały zostanie przesłana Wojewodzie Warmińsko-Mazurskiemu 

do sprawdzenia zgodności z prawem. Oprócz uchwały trzeba dokonać stwierdzenia, że 

podejmowane uchwały i zamierzenia nie naruszają ustaleń obowiązującego studium. Trzeba 

dokonać rozstrzygnięcia co do sposobu realizacji i zasad finansowania inwestycji dotyczących 

infrastruktury technicznej należących do zadań własnych gminy.  

Dodał, że może się zdarzyć tak, że trzeba wykonać inwestycje, które należą do zadań własnych 

gminy. Cel zapisu w uchwale jest taki, że inwestycje muszą być realizowane w ramach już 
obowiązujących planów inwestycyjnych gminy i planów rozwoju lokalnego. Podjęcie uchwały 

nie powoduje obowiązku nadzwyczajnego ponad przyjęte w planach inwestycji i w budżetach 

rocznych dodatkowych wydatków. Jeśli nastąpi taka potrzeba przewiduje się partycypacje 

innych osób.  (czas wypowiedzi: 30:50 – 35:15 ) 

 

W w/w punkcie Radny Jarosław Łosiewicz poruszył sprawę petycji złożonej przez 

mieszkańców Rogiedli o ustawienie barier/ekranów  energodźwiękowych.  

 

Zbigniew Byliński, Prezes Zarządu Biura Planowania Przestrzennego Łączpol Projekt 
Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku  wyjaśnił, że w tekście projektu uchwały są zapisy dotyczące 

oddziaływania na tereny sąsiednie. Zapisy tekstowe są wiążące i bardzo trudne do wykonania. 

Wykonać je będzie musiał właściciel i inwestor. Jest zastrzeżenie, że działalność nie  może być 
uciążliwa, co jest bardzo trudne do zrealizowania. W części graficznej załącznika do uchwały 

są narysowane bariery dźwiękochłonne i ograniczające negatywny wpływ. Powinien to 

wykonać inwestor na własny koszt. Musi być skuteczna izolacja (dźwiękowa i ochrona przed 

innymi zanieczyszczeniami).  

 

Radny Jarosław Łosiewicz stwierdził, że zaznaczone bariery (na nowym terenie)  nie wnoszą 
dużo dla mieszkańców.  Mieszkańcy wnioskowali o ustawnie barier wzdłuż płotu od drogi.  

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że chodzi jedynie o przywrócenie funkcji. Przed 

kilkoma laty na tym terenie była funkcja przemysłowa. Gdy rozpad się zakład doskonalenia 

zawodowego nowy nabywca poprosił o zmianę funkcji na mieszkalno – usługową. Obecnie 

przywracana jest pierwotna funkcja, aby  móc prowadzić działalność na danym terenie.   
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Radny Jarosław Łosiewicz zwrócił się z pytaniem czy przy okazji zmiany planu na koszt 

gminy nie można byłoby postawić ekranów wzdłuż drogi. Tego dotyczyła petycja 

mieszkańców. 

Wójt Gminy Andrzej Mazur stwierdził, że zasadne byłoby to w sytuacji kiedy chroniony 

byłby hałas dochodzący z drogi. Dotyczy to jednak przedsiębiorcy więc być może mieszkańcy 

mogą poprzez inne instytucje wymagać takiej ochrony przed hałasem. Petycja mieszkańców 

przy okazji została dołączona do całej procedury i działki, które są zmieniane obejmie. 

Zbigniew Byliński, Prezes Zarządu Biura Planowania Przestrzennego Łączpol Projekt 
Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku  dodał, że przedsiębiorca powinien być zainteresowany dobrą 
współpraca z sąsiadami, koszt nie jest duży i można się porozumieć. Obowiązujący plan ustala 

zasady ochrony, nakazuje i zaleca ustawienie barier ochronnych. 

Radny Dariusz Krysik stwierdził, że patrząc na rysunek graficzny stanowiący załącznik do 

uchwały to część zabudowana w centrum Rogiedli jest najmniej chroniona. Chronione są puste 

pola.  

Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że nie można wykraczać poza zakres opracowania. 
Plan dotyczy tylko dwóch działek jakie zostały ujęte do zmiany uchwałami Rady Gminy 

Lubomino. Ponadto, ponieważ działalność produkcyjna była wcześniej niż zmiana planu w 

2005 rok, to trudno jest powiedzieć aby właściciel dostosował się do zmian, które były później 

niż rozpoczął swoją działalność gospodarczą.  

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka powiedziała, że petycja dotyczyła zmiany planu 

zagospodarowania przestrzennego i rzeczywiście rozminęło się to z faktem, iż dotyczy to tylko 

zmian w tym planie.  

Radny Dariusz Krysik powiedział, że skoro był wniosek mieszkańców to czy były robione 

pomiary natężenia hałasu? Wyniki badań może zmusiłyby zrobienie ekranów na całości.  

Zbigniew Byliński, Prezes Zarządu Biura Planowania Przestrzennego Łączpol Projekt 
Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku  poinformował, że jest instytucja uprawniona do 

wykonywania takich pomiarów tj. Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska. Badania są 
wykonywane na wniosek zainteresowanych, mieszkańców lub z własnej inicjatywy. Taki 

wniosek mogą złożyć również władze gminy.  

Wójt Gminy Andrzej Mazur powiedział, że jeżeli mieszkańcy wystąpią do niego z pismem, 

że przeszkadza im działalność zakładu, który funkcjonuje w Rogiedlach to złoży wniosek.  

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka zapytała o koszt wykonania takich pomiarów 

hałasu. 

Zbigniew Byliński, Prezes Zarządu Biura Planowania Przestrzennego Łączpol Projekt 
Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku  poinformował, że jeśli zostanie złożony wniosek do 

odpowiedniej instytucji pomiary są robione nieodpłatnie.  

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka odczytała projekt uchwały.  

Zwróciła uwagę, że w §5 „Rysunek obrębu geodezyjnego Rogiedle miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Lubomino przyjętego uchwałą Rady Gminy 

Lubomino Nr V/25/05 z dnia 30 sierpnia 2005 r. zmienia się w granicach obszarów objętych 
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zmianą zgodnie z załącznikiem graficznym do niniejszej uchwały” w numerze uchwały 

powinien zostać podana cały rok tj.  Nr V/25/2005. 

 

Uwaga została uwzględniona. 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XVII/123/2020 z dnia 16 czerwca 2020 roku w 

sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Lubomino obręb 

Rogiedle. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Lubomino obręb Rogiedle. 
wynik Głosowanie zakończone  wynikiem :przyjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość  zwykła 

Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 11 uprawnionych 14 

PRZECIW 0 oddanych głosów 13 

WSTRZYMAŁO SIĘ 2 nieoddanych głosów 1 

Wyniki imienne 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK  Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI  Adam WSTRZYMAŁ SIĘ 

3 CZAPLICKA  Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI  Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI  Józef ZA 

6 KRYSIK  Dariusz ZA 

7 LISOWSKI  Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ  Jarosław ZA 

9 NAGUSZEWSKI  Zdzisław ZA 

10 PERDIAN  Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI  Damian - 

12 SIENKIEWICZ  Stanisław NIE GŁOSOWAŁ 

13 STAŃCZYK  Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI  Robert WSTRZYMAŁ SIĘ 

15 WIECZOREK  Adam ZA 

 
Radny Stanisław Sienkiewicz odmówił wzięcia udziału w głosowaniu nad projektem w/w uchwałą.  

Na zakończenie Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka dla przypomnienia odczytała 

petycje mieszkańców Rogiedli złożoną 14 sierpnia 2019 roku w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lubomino 

obręb Rogiedle - petycja do wglądu na stronie BIP.  

Następnie ogłosiła przerwę w obradach ( czas: 1:13:20 – 1:23:35)  
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Ad.4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy 
uchwałodawczej.  
Pełny przebieg pkt 4 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 1:23:35 – 1:37:30 ) 
 

Radca Prawny Marzena Sulikowska- Kołakowska omówiła projekt uchwały. 

Radny Stanisław Sienkiewicz złożył wniosek, aby zmniejszyć proponowaną w §2 pkt. 4 

projektu uchwały ilość osób  tworzących Komitet inicjatywy uchwałodawczej z pięciu do 

trzech osób.  

„ §2 pkt. 4 Komitet tworzy grupa co najmniej trzech osób posiadających czynne prawo 

wyborcze do Rady.” 

 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poddała wniosek pod głosowanie.  

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem wniosku głosowało 11 radnych, 

przeciw-0, wstrzymało się -3. WNIOSEK ZOSTAŁ PRZYJĘTY. 

 

Następnie odczytała projekt uchwały z ujęciem wprowadzonej poprawki. 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XVII/124/2020 z dnia 16 czerwca 2020 roku w 

sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 

Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie obywatelskiej 

inicjatywy uchwałodawczej. 
wynik Głosowanie zakończone  wynikiem :przyjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość  zwykła 

Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 14 uprawnionych 14 

PRZECIW 0 oddanych głosów 14 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK  Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI  Adam ZA 

3 CZAPLICKA  Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI  Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI  Józef ZA 

6 KRYSIK  Dariusz ZA 

7 LISOWSKI  Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ  Jarosław ZA 

9 NAGUSZEWSKI  Zdzisław ZA 

10 PERDIAN  Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI  Damian - 
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12 SIENKIEWICZ  Stanisław ZA 

13 STAŃCZYK  Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI  Robert ZA 

15 WIECZOREK  Adam ZA 

 
 

Ad.5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania z funkcji Przewodniczącej 
Komisji Budżetu i Finansów.  
Pełny przebieg pkt 5 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 1:37:30 -1:54:35 ) 

Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że w związku z tym  iż Pani Izabela Czaplicka 

została wybrana na Przewodniczącą Rady Gminy Lubomino złożyła pisemną rezygnację z 

pełnienia funkcji Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów. Zgodnie ze statutem jest 30 

dni na podjęcie takiej uchwały w związku z czym uchwała w dniu dzisiejszej sesji została 

przedłożona Radzie Gminy.  

W związku z pytaniami radnych do kogo Przewodnicząca Rady złożyła pismo o rezygnację z 

funkcji, Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że pismo zostało złożone do biura rady i na 

wniosek Przewodniczącej Rady został przygotowany projekt uchwały.  

Radna Izabela Czaplicka dodała, że nie mogła złożyć pisma sama do siebie więc skierowała 

je do Rady Gminy Lubomino. Ustawodawca nie wskazał jasno procedur w takim przypadku.  

Radny Dariusz Krysik zwrócił się z pytaniem czy przed objęciem funkcji Przewodniczącej 

Rady, Radna Izabela Czaplicka nie powinna złożyć rezygnacji z pełnienia funkcji w innych 

komisjach: tj. Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów oraz Wiceprzewodniczącej i 

członkostwa  w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Radca Prawny Marzena Sulikowska- Kołakowska wyjaśniła, że przepisy statutu mówiące, 

iż Przewodniczący Rady nie może być Przewodniczącym Komisji nie zawierają w tym zakresie 

żadnych regulacji. Wniosek o rezygnację został złożony w możliwie najszybszym terminie po 

objęciu funkcji Przewodniczącej Rady, czego efektem jest projekt uchwały. Nie ma obligu, aby 

rezygnować z  funkcji przed dokonaniem wyboru. Rada ma 30 dni na odwołanie z funkcji a 

jeśli tego nie zrobi  to z mocy prawa funkcja wygasa. Dopiero z dniem kiedy Radna Izabela 

Czaplicka została wybrana na Przewodniczącą Rady aktualizuje się obowiązek złożenia 

rezygnacji z czego się wywiązała.  

Radna Izabela Czaplicka ponownie wyjaśniła, że rezygnację złożyła w biurze rady a 

skierowała do Rady Gminy Lubomino. Pracownik biura rady napisał wniosek do Wójta Gminy 

Lubomino o przygotowanie projektów uchwał w związku ze złożonymi rezygnacjami z 

pełnienia funkcji oraz wnioskiem radnego o powołanie w skład komisji, który podpisała.  

Następnie na prośbę Radnego Stanisława Sienkiewicza odczytała pisma,  które złożyła dnia 1 

czerwca 2020 roku do biura rady o rezygnacji z funkcji Przewodniczącej Komisji Budżetu i 

Finansów Gminy Lubomino oraz rezygnacji z funkcji Wiceprzewodniczącej i członkostwa w 

Komisji Skarg, Wniosków Petycji.  

Pisma stanowią załączniki nr 6 i 7 do protokołu. 

Kolejno odczytała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
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Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XVII/125/2020 z dnia 16 czerwca 2020 roku w 

sprawie odwołania z funkcji Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 

Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie odwołania z funkcji 

Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów. 
wynik Głosowanie zakończone  wynikiem :przyjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość  zwykła 

Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 8 uprawnionych 14 

PRZECIW 6 oddanych głosów 14 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK  Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI  Adam PRZECIW 

3 CZAPLICKA  Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI  Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI  Józef ZA 

6 KRYSIK  Dariusz PRZECIW 

7 LISOWSKI  Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ  Jarosław PRZECIW 

9 NAGUSZEWSKI  Zdzisław ZA 

10 PERDIAN  Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI  Damian - 

12 SIENKIEWICZ  Stanisław PRZECIW 

13 STAŃCZYK  Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI  Robert PRZECIW 

15 WIECZOREK  Adam PRZECIW 

 

Radny Robert Świtalski po zakończeniu głosowania zwrócił się z pytaniem czy w takim 

przypadku Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka nie powinna wstrzymać się od głosu? 

Ponadto zapytał czy może podpisać uchwałę, która dotyczy jej osoby? 

Wójt Gminy Andrzej Mazur zabieraj głos powiedział, że Przewodnicząca Rady ma prawo 

złożyć rezygnację w każdej chwili. W sytuacji kiedy Rada zagłosuje przeciw to rezygnacja i 

tak wejdzie w życie po upływie 30 dni. Ponadto przypomniał, że były Przewodniczący Rady 

Stanisław Sienkiewicz również podpisywał uchwały w swoich sprawach.  
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Ad.6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów.  
Pełny przebieg pkt 6 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 1:54:35 – 2:02.25)  

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poprosiła o zgłaszanie kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów.  
 
Radny Zbigniew Stańczyk zgłosił kandydaturę Radnej Magdaleny Beczak. Kandydatka 

wyraziła zgodę.  
 

Więcej zgłoszeń nie było w związku z czym Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

wniosek o zamknięcie listy kandydatów.  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Za zamknięciem listy kandydatów głosowało 9 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 /5 radnych nie brało udziału w głosowaniu/ 

WNIOSEK ZOSTAŁ PRZYJĘTY. 

 

Radny Adam Chyżyński zawnioskował, aby odbyło się tajne głosowanie.  

 

Radca Prawny Marzena Sulikowska- Kołakowska poinformowała, że tajne głosowanie 

odbywa się jedynie w przypadku wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady. 

Pozostałe głosowania są jawne.  
 
Poniżej radni, którzy odmówili wzięcia udziału w głosowaniu nad kandydatur Radnej 
Magdaleny Beczak na Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów.  
Radny Jarosław Łosiewicz  

Radny Dariusz Krysik 

Radny Robert Świtalski 

Radny Adam Wieczorek 

Radny Adam Chyżyński 

Radny Stanisław Sienkiewicz 

 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka przypomniała, że radny ma prawo i jest 

zobowiązany głosować na sesji, zobowiązuje go tego służba społeczeństwu.  
 

Następnie przeszła do głosowania jawnego imiennego nad kandydaturą Radnej Magdaleny 

Beczak na Przewodniczącą Komisji Budżetu i Finansów. 

  

Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Czy jesteś za kandydaturą radnej Magdaleny Beczak na 

Przewodniczącą Komisji Kultury Budżetu i Finansów? 

wynik Głosowanie zakończone  wynikiem :przyjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość  zwykła 

 

 

Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 8 uprawnionych 14 

PRZECIW 0 oddanych głosów 8 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 6 
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Wyniki imienne 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK  Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI  Adam NIE GŁOSOWAŁ  

3 CZAPLICKA  Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI  Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI  Józef ZA 

6 KRYSIK  Dariusz NIE GŁOSOWAŁ  

7 LISOWSKI  Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ  Jarosław NIE GŁOSOWAŁ 

9 NAGUSZEWSKI  Zdzisław ZA 

10 PERDIAN  Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI  Damian - 

12 SIENKIEWICZ  Stanisław NIE GŁOSOWAŁ 

13 STAŃCZYK  Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI  Robert NIE GŁOSOWAŁ 

15 WIECZOREK  Adam NIE GŁOSOWAŁ 

 
W wyniku głosowania jawnego imiennego Radna Magdalena Beczak została wybrana na 

Przewodniczącą Komisji Budżetu i Finansów w związku z czym Przewodnicząca Rady Izabela 

Czaplicka odczytała Uchwałę NR XVII/126/2020 z dnia 16 czerwca 2020 roku roku w 

sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 

Ad.7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Gminy Lubomino.  
Pełny przebieg pkt 7 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 2:02.25 – 2:08:20)  

 
Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że zgodnie ze statutem i ustawą Przewodniczący 

Rady nie może być członkiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. W związku  ze złożoną 
rezygnacją przez Panią Izabelę Czaplicką  z funkcji Wiceprzewodniczącej i członkostwa w 

Komisji Skarg, Wniosków Petycji oraz zgodnie z wnioskiem została przygotowana uchwała.  

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XVII/127/2020 z dnia 16 czerwca 2020 roku w 

sprawie odwołania członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Lubomino. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
 

Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie odwołania członka 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Lubomino. 
wynik Głosowanie zakończone  wynikiem :przyjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość  zwykła 
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Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 8 uprawnionych 14 

PRZECIW 4 oddanych głosów 12 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK  Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI  Adam PRZECIW 

3 CZAPLICKA  Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI  Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI  Józef ZA 

6 KRYSIK  Dariusz PRZECIW 

7 LISOWSKI  Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ  Jarosław NIE GŁOSOWAŁ 

9 NAGUSZEWSKI  Zdzisław ZA 

10 PERDIAN  Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI  Damian - 

12 SIENKIEWICZ  Stanisław NIE GŁOSOWAŁ 

13 STAŃCZYK  Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI  Robert PRZECIW 

15 WIECZOREK  Adam PRZECIW 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz odmówił wzięcia udziału w głosowaniu nad projektem 

uchwały. 

Radny Jarosław Łosiewicz opuścił obrady (czas: 2:02:40- 2:06:45) i podczas głosowania był 

nieobecny na sesji.  

Radca Prawny Marzena Sulikowska- Kołakowska zwróciła uwagę, że ustawa o samorządzie 

gminnym w art. 18b mówi wyraźnie, że członkiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji nie 

może być Przewodniczący i Wiceprzewodniczący Rady. Radni powinni zdawać sobie sprawę, 
że głosując przeciwko odwołaniu Pani Przewodniczącej dopuszczają do możliwości, że przy 

różnym układzie głosów mogłoby nie dojść do odwołania z funkcji a tym samym Rada 

działałaby nie zgodnie z przepisami prawa.    

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka po przedostawaniu wyników głosowania odczytała 

uchwałę.  

 

Ad.8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Lubomino. 
Pełny przebieg pkt 8 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 2:08:20 – 2:17:00)  

Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że w związku z tym iż Radny Zdzisław 

Naruszewski był członkiem tylko jednej komisji złożył wniosek o możliwość pracy w Komisji 

Rewizyjnej. Wniosek został złożony do biura rady a Przewodnicząca Rady zawnioskowała o 

przygotowanie odpowiedniej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka odczytała wniosek Zdzisława Naguszewskiego o 

włączenie do składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lubomino z dnia 2 czerwca 2020 roku.  
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Wniosek stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Radny Stanisław Sienkiewicz stwierdził, że uchwały nie trzeba już głosować skoro w treści 

§1. projektu uchwały jest już zapis, że; ” Do składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lubomino 

wybrano Radnego Zdzisława Naguszewskiego”. Tym samym przystępując do głosowania i nie 

znając wyniku wiadomo, że jest już wybrany. 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka odpowiedziała, że jest to projekt uchwały 

przygotowany z inicjatywy wnioskodawcy, który został ujęty w uchwale. Czy zostanie 

wybrany pokaże głosowanie.  

Radny Stanisław Sienkiewicz dodał, że celowo obsadza się Komisję Rewizyjną, aby była 

pozytywna opinia z wykonania budżetu za poprzedni rok. Można byłoby uzupełnić braki w 

innych komisjach.  

Radny Jarosław Łosiewicz złożył wniosek o zamknięcie dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poddała wniosek pod głosowanie.  

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem wniosku o zamknięcie dyskusji 

głosowało 9 radnych, przeciw-0, wstrzymało się - 3. / 2 radnych nie brało udziału w 

głosowaniu/. WNIOSEK ZOSTAŁ PRZYJĘTY. 

 

Poniżej radni, którzy odmówili wzięcia udziału w głosowaniu nad projektem uchwały: 
Radny Jarosław Łosiewicz  

Radny Dariusz Krysik 

Radny Robert Świtalski 

Radny Adam Wieczorek 

Radny Adam Chyżyński 

Radny Stanisław Sienkiewicz 

 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XVII/128/2020 z dnia 16 czerwca 2020 roku w 

sprawie uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lubomino. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
 

Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie uzupełnienia 

składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lubomino. 
wynik Głosowanie zakończone  wynikiem :przyjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość  zwykła 

Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 8 uprawnionych 14 

PRZECIW 0 oddanych głosów 8 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 6 

Wyniki imienne 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK  Magdalena ZA 
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2 CHYŻYŃSKI  Adam NIE GŁOSOWAŁ 

3 CZAPLICKA  Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI  Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI  Józef ZA 

6 KRYSIK  Dariusz NIE GŁOSOWAŁ 

7 LISOWSKI  Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ  Jarosław NIE GŁOSOWAŁ 

9 NAGUSZEWSKI  Zdzisław ZA 

10 PERDIAN  Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI  Damian - 

12 SIENKIEWICZ  Stanisław NIE GŁOSOWAŁ 

13 STAŃCZYK  Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI  Robert NIE GŁOSOWAŁ 

15 WIECZOREK  Adam NIE GŁOSOWAŁ 

 

 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka po przedstawieniu wyników głosowania odczytała 

uchwałę.  

W związku z tym, że Radny Robert Świtalski zabrał głos pomimo braku zgody Przewodnicząca 

Rady Izabela Czaplicka ogłosiła przerwę w obradach ( 2:17:00 – 2:27:15) 

 

Po przerwie na posiedzenie nie wrócił Radny Jarosław Łosiewicz oraz Radny Dariusz Krysik. 

 

Ad.9. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Lubomino z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z 
dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2019.  
Pełny przebieg pkt 9 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 2:27:15 -3:23:40 )  

Joanna Karpińska – Koźlik pracownik UG przedstawiła sprawozdanie. 

 

W związku z przedstawionym sprawozdaniem radni mieli możliwość zadawania pytań również 
przybyłym na sesję przedstawicielom organizacji pozarządowych tj.: 

 

1. Prezes Koła Gospodyń Wiejskich „Aktywna Warmia” w Wapniku .  

2. Prezesowi Uczniowskiego Klubu Sportowego „TROPS” w Lubominie. 

3. Prezes Stowarzyszenia „NASZE MARZENIA” w Lubominie. 

4. Przewodniczącemu Gminnego Zrzeszenia „LZS” w Lubominie. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

W trakcie omawiania sprawozdania posiedzenie opuścił Radny Zbigniew Stańczyk ( czas: 

3:20:00) oraz Wójt Gminy Lubomino Andrzej Mazur (3:21:30) 

 

Ad.10. Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Gminy Lubomino za rok 2019.  
Pełny przebieg pkt.10  odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 3:23:40 – 3:36:50 )  

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, że sprawozdanie po 

przedstawieniu przez każdą komisję,  będzie przyjmowane w formie głosowania.  
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Robert Świtalski Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Promocji Gminy odczytał 

sprawozdanie z działalności komisji za 2019 rok. 

 

W głosowaniu nad przyjęciem sprawozdania udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem 

sprawozdania  głosowało 7 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 3. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Adam Chyżyński Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał sprawozdanie z 

działalności komisji za 2019 rok. 

 

W głosowaniu nad przyjęciem sprawozdania udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem 

sprawozdania  głosowało 10 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Następnie odczytał i złożył na ręcę Przewodniczacej Rady wniosek o rezygnację z funkcji 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Wniosek stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Kolejno odczytał sprawozdanie z działalności Komisji Skarg Wniosków i Petycji za 2019 

rok. 

 

W głosowaniu nad przyjęciem sprawozdania udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem 

sprawozdania  głosowało 10 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka odczytała sprawozdanie z działalności Komisji 
Budżetu i Finansów za 2019 rok. 

 

W głosowaniu nad przyjęciem sprawozdania udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem 

sprawozdania  głosowało 11 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Adam Wieczorek Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i 
Samorządu Terytorialnego odczytał sprawozdanie z działalności komisji za 2019 rok. 

 

W głosowaniu nad przyjęciem sprawozdania udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem 

sprawozdania  głosowało 10 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 
Ad.11. Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Gminy Lubomino za I kwartał 
2020 roku.  
Pełny przebieg pkt.11  odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 3:36:50 – 3:44:10)  

Robert Świtalski Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Promocji Gminy odczytał 

sprawozdanie z działalności komisji za I kwartał 2019 roku. 
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W głosowaniu nad przyjęciem sprawozdania udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem 

sprawozdania  głosowało 10 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Adam Chyżyński Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał sprawozdanie z 

działalności komisji za I kwartał 2019 roku. 

 

W głosowaniu nad przyjęciem sprawozdania udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem 

sprawozdania  głosowało 11 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Kolejno odczytał sprawozdanie z działalności Komisji Skarg Wniosków i Petycji za I 

kwartał 2019 roku. 

 

W głosowaniu nad przyjęciem sprawozdania udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem 

sprawozdania  głosowało 11 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Adam Wieczorek Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i 
Samorządu Terytorialnego odczytał sprawozdanie z działalności komisji za I kwartał 2019 

roku. 

 

W głosowaniu nad przyjęciem sprawozdania udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem 

sprawozdania  głosowało 11 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka odczytała sprawozdanie z działalności Komisji 
Budżetu i Finansów za I kwartał 2019 roku. 

 

W głosowaniu nad przyjęciem sprawozdania udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem 

sprawozdania  głosowało 11 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 

Ad.12. Zamknięcie obrad. 
Pełny przebieg pkt.20 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 3:44:10 – 3:44:18) 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka dokonała zamknięcia 

XVII Sesji Rady Gminy Lubomino.  

 

 

 

Protokolant:       Przewodnicząca Rady Gminy 

 

Ilona Basałygo            Izabela Czaplicka 
 


